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Enkel fråga om infrastrukturkostnader

Till ordförande i kommunstyrelsen, Ann Kajson Carlqvist (M), angående kostnaden
för föreslagna infrastrukturprojekt kopplat till östlig infart.

Statens offentliga utredningar fick en förfrågan från Trelleborgs kommun att utreda
kostnaderna för kommunens infrastrukturplaner. Detta resulterade i en promemoria
med namn Analys av kostnader - Ringväg inklusive ny hamninfart i Trelleborg,
daterad 2019-12-06.

Kostnadssammanställningen visar att hela projektet från östlig hamninfart till västlig
infart skulle landa på nästan 1200 miljoner kronor (+-120 miljoner).

Trots det har representanter från styret i talarstolen sagt att jag har helt fel för mig
när jag pratar om en sådan kostnadsbild.

Min fråga till Ann Kajson Carlqvist (M), ordförande för kommunstyrelsen, är
enkel:

Stämmer det att det rör sig om uppskattade belopp på över miljarden för att
bygga östlig infart, uppställningsytor i öst, östlig ringväg och ny västlig ringväg?
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